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هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999
***

 خدایا هر چه زودتر سلامتى و بازگشت به میادین ورزشى را براى پهلوان 
سهراب مرادى ورزشکار غیرتى و با اخلاق وطن مهیا بفرما. همه دعا کنید.

 عزیز استقلالى! شما زحمت کشیده به سایت رسمى فیفا رجوع کنید، 
ســپس خواهید دید پرسپولیس در کمال ادب  و احترام به شما دوست 
عزیز، بهترین تیم ایران، پرطرفدارترین تیم آسیا و چندمین تیم باشگاهى 

جهان است.
 نمى دانم اســتقلالى ها از چى شاکى هستند! فدراسیون و دولت باید 
دیگه چى کار مى کردن براتون؟ براى سومین سال پیاپى گران ترین تیم 
لیگ را بستید ولى پرسپولیس هنوز اندر خم یک کوچه است. واقعا این 

حرف هاتون خنده داره.

احسان حدادى در راه فنلاند
احسان حدادى قهرمان پرتاب دیسک آسیا با هدف آغاز دور جدید 
تمرینات آماده سازى خود دیروز راهى فنلاند شد. حدادى این دوره 
اردویــى را به مــدت 22 روز زیر نظر مک ویل کینز مربى تخصصى 
خود و ایگور مزگوف فیزیوتراپ و ماســاژورش سپرى مى کند و در 
جریان تمرینات همین اردو در یک مسابقه بین المللى در بلژیک نیز 
شرکت خواهد کرد. دور بعدى تمرینات قهرمان پرتاب دیسک آسیا 
پس از پایان تمریناتش در فنلاند در بلاروس برگزار خواهد شــد. 
حدادى تمرینات آماده ســازى خود را با هدف حضور مقتدرانه در 

قهرمانى جهان پیگیرى مى کند. 

تمدید مهلت تسویه حساب باشگاه هاى والیبال!
در شــرایطى که تیم هــا براى حضور در لیگ برتــر والیبال تا اول 
مرداد ماه فرصت داشتند، اما تا این تاریخ تنها شرایط حضور 3 تیم 
مشخص شــد. به این ترتیب و بنا به گفته سازمان لیگ فدراسیون 
والیبال تیم هاى راهیاب ملل، فولاد ســپاهان و فولاد ســیرجان به 
دلیل نداشــتن بدهى مى توانند در فصل آینده لیگ ثبت نام کنند. 
به همین دلیل ســازمان لیگ فدراسیون والیبال بازهم با باشگاه ها 
نامه نگارى و مهلت تسویه حساب را تا آخر مرداد ماه تمدید کرد. به 
این ترتیب تیم ها باید تا آخر مرداد ماه با مراجعه به فدراسیون شرایط 
حضور خود در لیگ برتر را فراهم کنند. ســازمان لیگ اعلام کرده 
در صورتى که باشگاهى تا تاریخ اعلام شده نسبت به تسویه حساب 

اقدام نکند، به منزله انصراف از لیگ تلقى خواهد شد.

دومین کاندیداى انتخابات کشتى پست گرفت
پــس از انتصاب عبدالمهــدى نصیرزاده به عنــوان رئیس کمیته 
لیگ کشــتى، على اکبر جیره سرایى نیز در فدراسیون کشتى پست 
گرفت. به گزارش ایســنا، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتى در 
حکمى على اکبر جیره سرایى را به عنوان رئیس کمیته پیشکسوتان 
فدراســیون کشــتى منصوب کرد. گفتنى است مراســم معارفه 

جیره سرایى دیروز در دفتر رئیس فدراسیون کشتى برگزار شد. 

زاویه نگاه شما

اخبار

منطق پیش بینى سهمیه و مدال هاى المپیک 2020، منطق خوبى نیست

رئیس کمیتــه ملى المپیک نســبت به 
شــایعات اخیر واکنش نشــان داد. مدتى 
است که در محافل غیررسمى صحبت هایى 
مبنى بر کاندیداتورى احتمالى ســیدرضا 
صالحى امیرى براى ریاســت فدراســیون 
فوتبال در ســال آینده به گوش مى رسد. 
هرچند که منابع غیررســمى احتمال این 
اتفاق را قوى دانســتند اما رئیس کمیته 
ملى المپیک دیروز آب پاکى را روى دست 
همه شــایعه پردازان ریخت تا در مصاحبه 
با برنامه سلام صبح بخیر تاکید کند هیچ 
انگیزه اى براى حضور در انتخابات هیچ یک 
از فدراسیون هاى ورزشى ندارد: «فرض را 
بر این بگذارید که ما همین جا هســتیم تا 
کارهاى مان را به اتمام برســانیم. تلاش ما 
در کمیته المپیک در کنار وزارت ورزش و 
جوانان این است که از جامعه بزرگ ورزش 
حمایت کنیم. به طور مشخص من انگیزه 
و برنامــه اى براى حضور در انتخابات هیچ 
فدراســیونى از جمله فدراسیون فوتبال را 
نــدارم. » او این حرف هــا زد تا در واکنش 
به شــایعه اســتعفاى فرهــاد مجیدى از 
سرمربى گرى تیم امید هم بگوید: «مجیدى 
منتخب فدراسیون فوتبال و کادر فنى است 
و آن چیزى که رسالت ماست، حمایت از 
سرمربى انتخاب شده است. ایشان در کنار 
استیلى و مجموعه کادر فنى تیم را هدایت 
مى کنند و انتظار ما این اســت که تیم از 
شرایط 40 سال گذشته خود خارج شود و 
به 2020 راه پیدا کند. ولى همه باشگاه ها 
باید همکارى کنند. تیم امید بستر اصلى 
براى تیم ملى است و جوانان امروز بسیار 
خوب درخشــیدند. حمایت هــاى مالى و 
پشــتیبانى در اردو نیز انجام شده و اخیرا 

با آقایان تاج و داورزنى جلســه اى داشتیم 
و مشــغول بحث و تلاش بــراى حمایت 
هســتیم تا این تیم بــدون کوچک ترین 
مشکلى راهى 2020 شود. » صالحى امیرى 
درباره حضور دستیار خارجى در تیم امید 
هم مى گوید: «فرهاد مجیدى یک دستیار 
خارجى  پیشــنهاد کرد، ما هم مشــکلى 
نداریم و او اضافه مى شــود. ما در انتخاب 
مربى دخالت مستقیم نداریم. ما در تلاشیم 
که مسئله تیم امید در چارچوب تیم ملى 
ما دیده شــود و اکنون هم وزارت ورزش 
و هم کمیته المپیک و هم فدراســیون به 
صورت جدى پشتیبان تیم امید هستیم تا 

شاهد راه یابى آن به 2020 باشیم. »
  

رئیــس کمیتــه ملى المپیــک در بخش 
دیگرى از صحبت هاى خــود درخصوص 
کاهــش اختلاف در ورزش که سیاســت 
اصلى کمیته ملى المپیک است، حرف هاى 
قاطعى زد: «اختلافات دیگر نیست و از لفظ 

کم هم استفاده نکنید. همیشه حاشیه هاى 
ورزش فربه و متن آن لاغر بود، اما در این 
دوره سیاست هاى ما بر این قرار گرفت که 
حاشــیه ها که انرژى را کم مى کنند، کنار 
بگذاریــم. چون اهداف بلندتــرى داریم و 
مى خواهیم در عرصه هاى جهانى بدرخشیم. 
اگــر والیبال و کشــتى ما مى درخشــد، 
محصول انســجام اســت و ما چند رویداد 
دیگر پیش رو داریم کــه باید با وفاق وارد 
آن ها شــویم. » صالحى امیرى در خصوص 
پشــتیبانى و حمایت مالى فدراسیون ها و 
ورزشکاران هم مى گوید: «مجموعه ظرفیت 
نرم افــزارى و ســخت افزارى و منابع مالى 
ما در وزارت ورزش درگیر کســب سهمیه 
است. ما ستاد عملیاتى در کمیته المپیک 
به سرپرستى نصرا... سجادى ایجاد کردیم و 
ستاد عالى نیز به ریاست وزیر ورزش ایجاد 
شــده و همه تصمیم گیر هستند. دولت با 
همین شــرایط اقتصادى کمک مى کند و 
ما حدود 80 درصد منابع ســال قبل را تا 

مرداد ماه تخصیــص داده ایم. البته ورزش 
ما نیاز بیشــترى دارد امــا به هر حال باید 
شرایط کشور را درك کرد. ظرفیت هاى ما 
همگى 24 ســاعته در خدمت و تیم ها در 
داخل و خارج در اردو هســتند. آن چیزى 
که در ظرفیت کشــور و توان دولت است 
انجام شده و در این زمینه شفاف بوده ایم و 
همه دریافت ها و پرداخت هاى ما در سایت 

موجود است. »
  

میزان  پیش بینــى  امــا  صالحى امیــرى 
ســهمیه ایــران در المپیک ســال آینده 
و تعــداد مدال ها را منطقى ندانســت تا 
بگوید: «منطــق پیش بینى، منطق خوبى 
نیست. اگر بپرســید براى کسب سهمیه 
چه مى کنید، بایــد بگویم ما تصمیم  گیر 
نیستیم و هرکسى کســب سهمیه کرد، 
اعزام مى شــود. پیش بینى ما این است که 
کسب سهمیه ما از دور قبل بیشتر باشد. 
اساسا  بحث مدال به3 عامل کسب سهمیه، 
وضعیت رقبا و آمادگى 206 کشــور دیگر 
برمى گردد. » او در پاســخ به این که زمان 
آغــاز لیگ برتر فوتبال چه زمانى اســت، 
مى گوید: «ما تصمیــم گرفتیم در فوتبال 
خیلى مداخله نکنیم چون پرمناقشه است. 
لیگ همین روزها برگزار مى شود. » رئیس 
کمیته ملى المپیک درخصوص شــرایط 
وزنه بردارى  طلایى  مرد  مرادى  ســهراب 
ایران هم مى گوید: «براى ســهراب مرادى 
قهرمان مــان که اکنون در آلمان اســت، 
طلب شفا دارم. روز شنبه با پزشک ایشان 
جلسه اى داشــتم که از وضعیت سهراب 
خیلى راضى بود. ایشان قول داد سهراب را 

بدون جراحى به المپیک برساند. »

صالحى امیرى: به دنبال ریاست در فدراسیون  فوتبال نیستم!

ســیامند رحمان قوى ترین پاراوزنه بردار جهان درباره حمایت مسئولان 
آذربایجان غربى از او به فارس گفت: «متاســفانه در استان ما مسئولان 
خواب هستند، اما من هیچ وقت گلایه اى نمى کنم چون فایده اى ندارد. 
من یک ورزشکار حرفه اى هستم، اما نه شغلى دارم و نه حقوقى. دنبال 
گلایه کردن از کســى هم نیســتم. در آذربایجان غربــى تنها تمرین 
مى کنم و تمام هزینه ها با خودم است. شاید خیلى ها فکر مى کنند من 
همین طــورى و به راحتى وزنه 300 کیلوگرمــى را مى زنم، اما زحمات 
شــبانه روزى ســال هاى قبل را نمى بینند؛ آســیب دیدگى و دردهاى 
بعد از تمرینات را نمى بینند. بعضى شــب ها از شــدت درد دست هایم 

خوابم نمى بــرد. وقتى با وجود این همــه افتخارآفرینى قدر نمى دانند 
و هیچ توجهــى نمى کنند و همه مرا به یکدیگر پــاس کارى مى کنند، 
چاره اى باقــى نمى ماند. » رحمــان با بیان این کــه هزینه هاى ورزش 
حرفه اى چند برابر شده ، گفت:  «قیمت ویتامین هایى که 25 تا 30 هزار 
تومان مى خریدم، چند برابر شده است. هزینه هاى تمرین و رفت و آمد 
نیز شدیدا افزایش پیدا کرده است. برخى فکر مى کنند میلیاردر هستم، 
اما از پشت پرده خبر ندارند. این همه سختى را تحمل مى کنم، اما برخى 
فکر مى کنند ماهیانه 100 میلیون حقوق مى گیرم، در حالى که اگر یک 

روز تمرین نکنم، از حریفان عقب مى افتم.»

سیامند رحمان: 
برخى فکر مى کنند 

میلیاردر هستم
رحیمى در هیئت اجرایى 

کمیته ماندگار شد
طبق اساسنامه جدید کمیته ملى المپیک افرادى 
که دیگر رئیس فدراسیون نیستند تا پایان دوره 
4 ســاله همچنان مى توانند عضو هیئت اجرایى 
باقى بمانند. به گزارش ایسنا، یکى از موارد داراى 
ابهــام در هیئت اجرایى کمیتــه ملى المپیک، 
ادامه فعالیت نفراتى چون علیرضا رحیمى است 
که دیگر رئیس فدراسیون نیستند. حتى مجید 
شایســته دوره ریاستش در فدراسیون تنیس به 
پایان رســیده و مجید کیهانى هم یک ماه دیگر 
دوره اش به پایان مى رســد و ممکن اســت این 
نفرات در انتخابات فدراسیون هایشان راى نیاورند. 
از این رو این ســوال مطرح اســت که اساسنامه 
جدید چه چیزى را در مورد ادامه فعالیت نفراتى 
که رئیس فدراسیون نیستند در هیئت اجرایى، 
تکلیف کرده است. ســید عبدى افتخارى عضو 
هیئت اجرایى کمیته ملى المپیک که مســئول 
پیگیرى اساسنامه کمیته ملى المپیک است در 
این مورد گفت: «در تمام اساسنامه ها از گذشته تا 
به امروز و حتى اساسنامه جدید اعلام شده دوره 
تصدى نمایندگان فدراسیون ها در هیئت اجرایى 
یک دوره 4 ســاله است. در واقع افراد بدون هیچ 
شرطى براى یک دوره 4 ساله انتخاب مى شوند 
چه در فدراسیون باشند و چه نباشند. فردى در 
مجمع کمیته ملى المپیک براى انتخاب اعضاى 
هیئت اجرایى راى 4  ساله به روسا مى دهد و افراد 
هم براى 4 سال انتخاب مى شوند و این بند تغییر 
نکرده است. از این رو آقایان رحیمى، شایسته یا 
کیهانى حتى اگر رئیس فدراســیون هم نباشند 
و تا پایان دوره 4 ســاله خودشان تمایل داشته 
باشــند، مى توانند در هیئت اجرایــى بمانند.» 
 IOC افتخارى در پاســخ به این که شنیده شده
به این مسئله ایراد گرفته و عنوان کرده  افراد اگر 
رئیس فدراسیون نباشند نمى توانند عضو هیئت 
 IOC ،اجرایى باقى بمانند، تاکیــد کرد: «خیر
هیچ گونه تغییرى در متن ایجاد نکرده اســت.» 
او در مــورد آخرین وضعیت اساســنامه کمیته 
ملى المپیک نیز گفت: «کارشناســان در دولت 
ایراد هاى ویرایشــى و تکمیلى را به ما پیشنهاد 
دادنــد و ما هم برطــرف کردیــم و در مجموع 
اشکال ساختارى نداشــتیم. قرار بود این هفته 
اساســنامه دوباره به دولت ارســال شــود و به 
احتمال زیاد دیگر مشــکل حل مى شود. در واقع 
اکنون کار ما انطباق مواردى اســت که IOC و 
دولت مى خواهند و تلاش مى کنیم متن ها را به 

همدیگر نزدیک کنیم.»

گزارش

اعلام اسامى 12 وزنه بردار ایران در مسابقات جهانى 
مســابقات وزنه بردارى قهرمانى جهان 2019 از 27 شهریور در تایلند برگزار مى شود و فدراسیون 
وزنه بردارى ایران تا آخر هفته فرصت دارد اســامى 12 نفر را براى فدراسیون جهانى ارسال کند. 
اسامى 12 نفرى که مد نظر کادرفنى تیم ملى وزنه بردارى براى حضور در مسابقات جهانى هستند 
به این شــرح است: حافظ قشقایى، على میرى، محمد زارعى، کیانوش رستمى، رضا دهدار، ایوب 
موســوى، رضا بیرالوند، امیر حقوقى، على هاشــمى، کیا قدمى، محسن دادرس و على داودى. از 
این میان 10 نفر در ترکیب اصلى تیم هستند و 2 نفر هم رزرو خواهند بود، ضمن این که احتمال 
تغییر در این فهرســت بسیار کم اســت اما کادر فنى براى جابه جایى نفرات تا آخر هفته فرصت 

دارد.

کالدرون به فکر بى نیازى 
پرسپولیس

سرمربى پرســپولیس خواهان تشــکیل تیم ب 
شد. گابریل کالدرون از زمان آغاز کارش در تیم 
پرســپولیس به این فکر بوده و هست که 2 تیم 
اصلى و فرعى داشته باشــد. تیم اصلى متشکل 
از بازیکنانى باشــد که در مسابقات لیگ برتر به 
میدان رفته و تیم فرعى شــامل بازیکنان جوانى 
باشد که هر هفته در رقابت هایى به میدان بروند 
تا براى ورود به تیم اصلى تجربه و آمادگى بهترى 
کسب کنند. طی روزهاي اخیر بحث لزوم جذب 
استعدادهاي جوان در پرسپولیس بیش از پیش 
مطرح شده و به نظر مى رسد کالدرون حساسیت 
موضــوع را به خوبى درك کرده و برخلاف برانکو 
ایوانکوویــچ که دایره محدودى از بازیکن در نظر 
مى گرفــت و با همان 11، 12 نفر اصلى کارش را 
پیش مى برد، ســرمربى آرژانتینى به فکر آینده 
و پرورش اســتعدادهاى جوان هم هست. برانکو 
به عنــوان یک مربی حرفه اي اصــولا به کارنامه 
کاري اش توجه داشــته و این رویه را در باشگاه 
الاهلى عربســتان هم ادامه مى دهد. اولویت هر 
مربی در این ســطح ممکن است همین باشد و 
مجالی براي پرورش ســتاره ها نداشته باشد. اما 
درخواست کالدرون مى تواند جبران مافاتى باشد 
براى قصور چند سال اخیر و پرداختن به تیم هاى 
پایه اى و جذب گلري مثل سیدامیرحسین قدمی 
و بازیکنانــی نظیر حســین شــاهوردي، محمد 
مشــایخ، متین کریم زاده، علــی موزرمی، محمد 
شریفی و ده ها بازیکن مستعد دیگر که می توانند 
پرســپولیس را ســال ها بیمه کنند و این تیم را 
از جذب ستاره هاى دیگر باشگاه ها بى نیاز سازند. 


